
            PROTOKÓŁ  Nr  II /14 
z obrad sesji Rady Miejskiej 

odbytej w dniu  08 grudnia 2014r. 

 

 

W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz. 1300 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chodczu – Pani Anna Twardowska dokonała otwarcia obrad  II sesji 

Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych, zaproszonych gości z imienia i nazwiska  oraz pozostałe 

osoby obecne na sali. 

W obradach sesji uczestniczyli:   

Radni  Rady Miejskiej w Chodczu, 

Posłanka na Sejm RP  Pani  Domicela Kopaczewska,  

Członek Zarządu Urzędu  Marszałkowskiego Pan  Sławomir Kopyść , 

Starosta Powiatu Włocławskiego Pan   Kazimierz Kaca, 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pani Jadwiga Fijałkowska, 

Wiceprzewodniczący  Rady Powiatu Pan Zygmunt Wierzowiecki, 

Członek Zarządu Powiatu Wspólnoty Samorządowej  Pan Jaskólski 

Burmistrza  Miasta i Gminy  Lubienia Kujawskiego Pan   Marek  Wiliński, 

Burmistrz Chodcza –Elekt        -  Jarosław  Grabczyński, 

Sekretarz Miasta i Gminy         -  Benedykt Nowakowski, 

Skarbnik Miasta i Gminy           -  Danuta Nowakowska, 

a także: sołtysi,  kierownicy jednostek budżetowych , dyrektorzy szkół, pozostali zaproszeni 

goście  oraz  wszystkie  osoby biorące udział w obradach sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 15 radnych na 

stan  ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do 

podejmowania uchwał. Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła do następnego punktu 

porządku obrad  i  poprosiła o przedstawienie   proponowanego  porządku obrad  dzisiejszej 

sesji radną Ewę Kwiatkowską.  Po odczytaniu porządku obrad, Przewodnicząca  poddała 

porządek obrad sesji pod głosowanie. Za  przyjęciem  porządku  obrad   głosowało 15 

radnych,  przeciw -0, wstrzymujących – 0,porządek został przyjęty . 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska przekazała, iż protokół z obrad I  sesji 

został sporządzony, był wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał możliwość 

zapoznania się z protokołem w Biurze Rady. Protokół został poddany pod głosowanie. Za 

przyjęciem protokołu Nr I/14 głosowało – 15 radnych, przeciwnych – 0, wstrzymujących 

Przewodnicząca  Rady Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty 15 głosami za. 

 

Przyjęty  porządek obrad. 

 

1. Otwarcie. 
- stwierdzenie prawomocności obrad, 
- przyjęcie porządku obrad, 



- przyjęcie  protokołu  z poprzedniej sesji, 
2.  Złożenie ślubowania przez Burmistrza Chodcza. 

       - odczytanie przez Przewodniczącą Rady  treści  ślubowania,    

3. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

    a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej, 

    b) prezentacja (wystąpienia) kandydatów, 

    c) powołanie Komisji Skrutacyjnej – uchwała,  

    d) przyjęcie regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej -uchwała,  

    e) przeprowadzenie głosowania (tajnego), 

    f)  podjęcie uchwały  w sprawie wyboru wiceprzewodniczących Rady Miejskiej,  

4.  Podjęcie uchwały w sprawie  powołania stałych Komisji Rady Miejskiej i ustalenia liczby  

      ich członków.   

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały, 

5.   Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.     

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały, 

6.   Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Finansów.     

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały, 

7.   Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej.     

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały, 

8.   Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu.     

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały, 

9.   Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska.     

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały, 

  10.  Informacja o obowiązkach radnych wynikających z art. 24h ustawy o samorządzie  

         gminnym. 

  11. Interpelacje radnych Rady Miejskiej. 

  12. Wolne wnioski i zapytania. 

  13. Zakończenie  obrad  sesji Rady  Miejskiej. 

 



Ad. 2.  Złożenie  ślubowania przez  Burmistrza  Chodcza . 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła Panią Joannę  Waszewską  Przewodnicząca 

Miejskiej  Komisji Wyborczej o wręczenie zaświadczenia o wyborze  w wyborach 

bezpośrednich  na funkcję Burmistrza Chodcza.  Po dokonaniu  wręczenia zaświadczenia 

w punkcie tym Przewodnicząca Rady Miejskiej  Pani  Anna Twardowska poprosiła      radnych  

oraz wszystkich  uczestniczących w  obradach  II sesji  Rady Miejskiej  w Chodczu  o 

powstanie,   

odczytywała   treść   ślubowania  w niżej  podanym brzmieniu 

„Obejmując  urząd  Burmistrza  Chodcza   

uroczyście ślubuję,  

że  dochowam  wierności  prawu,  

a  powierzony  mi urząd sprawować będę  

tylko  dla  dobra  publicznego  i  pomyślności  mieszkańców  

Miasta i Gminy .”   

 

natomiast  Pan  Jarosław   Piotr  Grabczyński  Burmistrz - Elekt  powtarzał   odczytywaną 

treść  ślubowania  z dodaniem  zdania  „  Ślubuję  tak mi dopomóż  Bóg”. 

 

      Po złożonym ślubowaniu   w obecności radnych,  gości zaproszonych, sołtysów  oraz  

pozostałych  uczestników  obrad  II sesji  Rady Miejskiej  w Chodczu  Pan Jarosław  Piotr  

Grabczyński  z dniem  08 grudnia 2014r. objął   funkcję    Burmistrza  Chodcza.     

 

Po złożeniu ślubowania przez  Pana Jarosława Grabczyńskiego, Przewodnicząca Rady 

Miejskiej  zwróciła się z zapytaniem, czy  Pan Burmistrz chce zabrać głos. 

Pan Jarosław Grabczyński Burmistrz Chodcza zabrał głos  i powiedział iż jest niezmiernie miło 

uczestniczyć  w takiej uroczystości , szczególnie powitał i podziękował za przybycie 

znamienitych gości, których nie często można gościć  w Chodczu. Powitał  Panią poseł 

Kopaczewską, Pana Marszałka Sławomira Kopyścia, Starostę Kazimierza Kace, Powiatową 

radną Jadwigę Fijałkowską, Pana Radnego Zygmunta Wierzowieckiego, Pana Burmistrza 

Lubienia Kujawsjkiego Marka Wilińskiego oraz wszystkich pozostałych. Podziękował 

szczególnie swoim wyborcom , dzięki temu że zaufali osobie Pana Burmistrza i zaufali 

programowi kampanii wyborczej i dzięki temu może stanąć przed Szanownym Państwem. 

Powiedział dalej iż zdaje sobie sprawę z odpowiedzialności jaka spoczywa na  osobie 

Burmistrza.  Ma nadzieje, że przy wsparciu Szanownego Państwa uda się zrealizować 

założone cele. Zapewnił iż dołoży wszelkich starań aby Chodecz równomiernie się rozwijał, 

aby można było  wspólnie przywrócić blask miasteczku i całej gminie. W dotychczasowej 

pracy zawodowej Burmistrz zwracał uwagę na wszelaką aktywność , był nastawiony na 

efektywność i umiejętność sprostania najtrudniejszym obowiązkom.  Burmistrz Chodcza wie 

że trudności będą i tutaj, dlatego ma nadzieje że wspólnie im sprostamy  powiedział. Wierzy, 

że zarówno radni, urzędnicy jak i wszyscy państwo będą gotowi  do wsparcia urzędowania 



Burmistrza. Podziękował  za obdarzenie Burmistrza olbrzymim zaufaniem i zobowiązał się  

podejmowania wszelkich działań aby  tego  zaufania  nie zawieść. 

 

Następnie  głos zabrała Pani  Domicela Kopaczewska  posłanka  na  Sejm RP. 

Pani Posłanka zwróciła się do  wszystkich uczestniczących w obradach i  powiedziała iż cieszy 

się bardzo , że po raz kolejny może być i uczestniczyć w dzisiejszej sesji. Przekazała iż cieszy 

się z wyboru mieszkańców jakiego dokonali w wyborach samorządowych. Wskazała iż idzie 

nowe pokolenie, które przejmuje  zadania i obowiązki które wiąże się z nadzieją na lepsze 

zmiany. Przed Radą , Panem Burmistrzem i wszystkimi  nowe wyzwania i nowe oczekiwania. 

Ze strony parlamentarzystów PO, Pani posłanka  postawiła swoją osobę do dyspozycji 

mieszkańców Chodcza jeśli tylko będą chcieli skorzystać z pomocy i  wsparcia. Pogratulowała  

wszystkim takiego wyboru jaki został dokonany i wszystkiego dobrego życzyła. 

 

Członek Zarządu Urzędu  Marszałkowskiego Pan  Sławomir Kopyść , 

zwrócił się do Przewodniczącej Rady Miejskiej, Burmistrza Chodcza oraz  radnych i 

zaproszonych gości oraz mieszkańcy tego pięknego miasta , powiedział iż chwila ta jest 

szczególną dla samorządu  kiedy zmienia się  Burmistrza, kiedy osoba jest obdarzona 

mandatem zaufania przez wyborców  może przystąpić do realizacji swoich zamierzeń.  

Uważa, że poprzez te zmiany mieszkańcy Chodcza  wyrazili nadzieję na lepszą przyszłość na 

to żeby  rozwijało się miasto, żeby rozwijała się cała Gmina. Wskazał, zwracając się do 

Burmistrza, że będziemy wspólnie mogli do tego rozwoju się przyczynić . Zadeklarował że 

Urząd Marszałkowski  w zakresie swoich kompetencji  i możliwości zawsze będzie wspierał  

te działania które będą zmierzały do rozwoju tej pięknej miejscowości. Zapewnił wszystkich, 

że samorząd województwa  będzie dobrze współpracował z samorządem Miasta i Gminy 

Chodecz. Burmistrzowi Chodcza życzył powodzenia i radnym życzył  spełnienia wszystkich 

nadziei. 

Starosta Powiatu Włocławskiego Pan Kazimierz Kaca powiedział, iż na tej Sali był około pół 

roku temu i występował kilkakrotnie , występował, rozmawiał z radnymi , część radnych jest 

tych samych. Wskazał iż dzisiaj jest taki moment szczególny , wszyscy  w tej pięknej 

malowniczej Gminie oczekiwali  pewnego powiewu  nowych wiatrów, nowej historii. I macie 

Państwo powiedział, macie człowieka młodego . Jest to osoba trzydziestoparoletnia , która 

rzeczywiście chce  i ma wizję kierunek rozwoju małej ojczyzny.  Pan  Starosta  zwrócił się do 

Burmistrza  , aby te marzenia które są przed Burmistrzem i sukcesy na co liczymy, że   niech 

będą sukcesami Gminy Chodecz. A sukcesy Gminy Chodecz będą sukcesami Pana Burmistrza.  

Wspólnie z radą  poprosił Starosta budowę małej ojczyzny. To piękne że dzisiaj jesteśmy w 

takim gronie wskazał, podziękował za zaproszenie  na tą wspaniałą uroczystość  bo to jest 

taki moment nowego otwarcia . Niech to otwarcie przez cztery lata  będzie kontynuowane , a 

Radni i mieszkańcy niech wspólnie budują  krok po kroku swoją małą ojczyznę która  

zasługuje na szacunek . Pan Starosta poznał Gminę , współpracował  z mieszkańcami . 

Zapewnił, że zmiany które tu nastąpiły, będziemy wspierać pomagać i budować to co jest 

piękne. Jeżeli ktoś pracuje na rzecz innych to jest piękna sprawa. Przy dzisiejszym zaufaniu  



podziękował  wszystkim osobom które Pana Burmistrza wspierały  i poprosił aby P. Burmistrz 

pamiętał, że wszystkie inwestycje są ważne, ale najważniejsi w tym wszystkim są mieszkańcy 

– człowiek. Powiedział, jeżeli Pan Burmistrz będzie miał takie poparcie jak dzisiaj na Sali , 

uważa że będzie łatwiej rządzić. A mieszkańców poprosił  o  wsparcie  Burmistrza Chodcza i 

żeby mieszkańcy tej Gminy byli dumni  że  tu mieszkają, pracują  i żyją.  Wszystkim życzył 

wszystkiego najlepszego . 

 

Wiceprzewodniczący  Rady Powiatu Pan Zygmunt Wierzowiecki, zwrócił  się do wszystkich  

uczestniczących w obradach sesji, życzył radnym i nowemu Burmistrzowi  pogratulował 

uzyskania  mandatu przez radnych, burmistrzowi fotela włodarza tej Gminy, uważa że 

współpraca w tej Gminie będzie układała się znakomicie. Uważa że okręg Nr 5 Chodecz i 

Lubień Kujawski w tej kadencji powinien zaistnieć  ku polepszeniu warunków mieszkańców 

naszych Gmin. Podziękował Panu Zbigniewowi Turbiakowi  który uczestniczył  jako kandydat 

do Rady Powiatu  i uważa, że Pan Zbigniew Turbiak jest  „ojcem sukcesu” .  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pani Jadwiga Fijałkowska, wskazała iż jest bardzo 

zadowolona że już za sobą wszyscy mają pewien etap historii naszego miasteczka. Młodzi 

ludzie inaczej pracują , inaczej postrzegają pewne problemy, a przede wszystkim chce im się 

pracować . Pomimo, że osoba Pani Fijałkowskiej wspierała i popierała inną kandydaturę 

która również miała pewną wizję i chciała rozwoju naszego miasteczka . Uważa, że 

współpraca między Panem Burmistrzem a Panią Fijałkowską będzie układała się prawidłowo i 

dobrze. Bo wszyscy Państwo, którzy zostali wybrani w tych wyborach nie jesteście przez 

przypadek  powiedziała. To mieszkańcy zaufali tym przedstawicielom żeby ich reprezentować 

w sposób godny . Uważa, że wszyscy dołożą wszelkich starań razem z Panem Burmistrzem , 

że będziemy współpracować.  Bo zgoda buduje , a niezgoda rujnuje -   życzyła sobie i 

wszystkim mieszkańcom  dobrej współpracy.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Anna Twardowska  po 40 minutowej przerwie w 

obradach   sesji  wznowiła  je i wskazała iż dalej  będą  kontynuowane obrad sesji Rady 

Miejskiej zgodnie z porządkiem obrad.  

   Zwróciła się do radnych iż  przystępujemy do realizacji porządku obrad sesji  tj. do 

pkt. 3 porządku obrad. 

 

 

Ad. 3.  Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała  podpunkty  punktu 3 i poprosiła o zgłaszanie 

kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

Jako pierwszy    radny  Łuczak Tomasz  zgłosił kandydata radną Ewę Kwiatkowską 

uzasadniając zgłoszoną kandydaturę tym iż,  Pani Ewa Kwiatkowska jest osobą doświadczoną 



jeżeli chodzi o samorząd, jest to osoba komunikatywna  potrafi się porozumieć i jest bardzo 

pomocna i będzie pomagała zarówno radnym jak i mieszkańcom. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała się radnej Kwiatkowskiej czy wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Radna Ewa Kwiatkowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Następnie radny Jerzy  Stempczyński  zaproponował na Wiceprzewodniczącego radnego 

Grzegorza  Makowieckiego.  

Radny Stempczyński  Jerzy powiedział  iż Pan Grzegorz Makowiecki  jest mieszkańcem 

Chodcza, jest to osoba młodszego  pokolenia, prowadzi działalność gospodarczą  jest 

lokalnym przedsiębiorcą w związku z tym będzie godnie reprezentował Radę Miejską. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała się ,czy radny Grzegorz Makowiecki wyraża zgodę, 

radny Grzegorz Makowiecki wyraził zgodę  na kandydowanie  na Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady zapyta się o inne zgłoszenia, innych nie było w związku z tym poprosiła 

w kolejności  alfabetycznej  przedstawienie się kandydatów na  Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej.  

Przewodnicząca Rady   Miejskiej  poprosiła  radną Kwiatkowską Ewę o prezentację , radna   

powiedziała iż  pracuje jako radna trzecią kadencję, jest pracownikiem administracyjnym  

Ośrodka Hodowli Zarodowej Zwierząt w Chodeczku.  Jako radna pracowała w Komisji 

Obywatelskiej, prowadziła przez  półtorej kadencji Komisję Rewizyjną. Ostatnio również 

pracowała w Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej. 

Następnie  Przewodnicząca Rady Miejskiej porosiła Pana Grzegorza Makowieckiego o  

prezentację, radny Makowiecki Grzegorz  powiedział iż ma 39 lat, prowadzi działalność 

gospodarczą  w zakresie usług dla rolnictwa, z pracą  Rady nie jest jeszcze obyty. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o przegłosowanie zamknięcia listy zgłoszonych 

kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Chodczu. Za głosowało 15radnych, 

przeciwnych – 0, wstrzymało  – 0. Pytań radni do kandydatów nie mieli , przystąpiono do 

powołania Komisji Skrutacyjnej, Przewodnicząca poprosiła o zgłoszenie trzech kandydatów 

do Komisji Skrutacyjnej.  

Radna Kwiatkowska Ewa zgłosiła następujących  radnych do składu Komisji: 

1. Wieczorek Piotr 

2. Turbiak Monika 

3. Stempczyński Jerzy  

Radni zgłoszeni wyrazili zgodę do pracy w powyższej Komisji. Przewodnicząca  stwierdziła, iż  

kandydaci wyrazili zgodę i mogą pracować w składzie Komisji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 

powołania składu osobowego Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru radnych na 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Chodczu. 

Za podjęciem głosowało -15 radnych, przeciw -0, wstrzymało  -0. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła iż uchwała Nr II/4/14 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 



Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła  podjęcie uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej radnego 

Jerzego Stempczyńskiego  o odczytanie projektu regulaminu  wyboru radnych na 

Wiceprzewodniczących Rady  Miejskiej  w Chodczu. Po odczytaniu projektu regulaminu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  zwróciła się do radnych z zapytaniem czy są uwagi bądź inne 

propozycje. Nikt z radnych nie zgłosił.  Przystąpiono do odczytania  projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia  regulaminu głosowania wyboru radnych  na Wiceprzewodniczących  Rady 

Miejskiej w Chodczu. 

Przewodnicząca  Rady poddała uchwałę pod głosowanie. Za podjęciem głosowało – 15 

radnych, przeciw -0, wstrzymujących -0. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła iż uchwała  Nr II/5/14 została podjęta 

jednogłośnie . 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Komisję Skrutacyjna o przystąpienie do pracy , 

przygotowanie kart do głosowania i ich rozdanie  radnym. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła pięciominutową przerwę. 

Po przerwie Rada Miejska wznowiła obrady  sesji Rady Miejskiej. 

Komisja  Skrutacyjna  rozdała karty do głosowania  wskazując postawienie znaku „x” przy 

jednym lub dwóch nazwiskach  kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w 

Chodczu.  Przystąpiono  do  aktu  głosowania , Przewodniczący  Komisji Skrutacyjnej radny 

Jerzy Stempczyński wyczytywał  nazwiska, radni  po   postawieniu znaku „X” jednego Lu 

dwóch   wrzucali karty do głosowania do przygotowanej urny. Po zakończeniu wyczytywania 

nazwisk radnych.  Komisja Skrutacyjna przystąpiła  do   przeliczenia kart wyjętych z urny  i 

sporządzenia protokołu  z aktu głosowania.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z którego  treści  wynikło iż radni  

Kwiatkowska Ewa i Makowiecki Grzegorz zostali wybrani w głosowaniu tajnym 

Wiceprzewodniczącymi Rady Miejskiej w Chodczu.  

Przewodnicząca Rady poprosiła radnego Jerzego Stempczyńskiego o odczytanie projektu 

uchwały w sprawie wyboru radnych na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Chodczu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr II/6/14 została podjęta i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4.  Podjęcie uchwały w sprawie  powołania stałych Komisji Rady Miejskiej i ustalenia liczby  

      ich członków.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do radnych wskazując, iż ustawa o samorządzie 

gminnym mówi, że  Rada Gminy ze swojego grona może powołać stałe komisje , określić 

zadania  oraz ustalić liczbę ich członków. Komisje podlegają Radzie Gminy i przedkładają plan 

pracy oraz sprawozdania z działalności . W poprzedniej kadencji było pięć komisji stałych 

Rady Miejskiej , tj Komisja Rewizyjna liczyła 5 członków, Komisja Budżetu i Finansów – 7 

członków, Komisja Rolna i Infrastruktury Technicznej – 8 członków, Komisja Oświaty, 

Zdrowia, Kultury i Sportu –  członków, Komisja Obywatelska – 4 członków. Na spotkaniu 

przed sesyjnym radni wnioskowali , aby zmianie uległ stan członków w Komisji Obywatelskiej 



i Oświatowej, zwiększając stan do 5 członków. Nikt z radnych nie zabierał w tej  kwestii głosu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Wiceprzewodniczącą  Rady Miejskiej radną Ewę 

Kwiatkowską o odczytanie projektu uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady 

Miejskiej i ustalenia liczby ich członków. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Po odczytaniu projektu uchały radna Ewa Kwiatkowska zaproponowała zmianę par.2 o treści 

„ Radny Rady Miejskiej musi być członkiem przynajmniej dwóch komisji stałych”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała poprawkę i  projekt uchwały  pod głosowanie. Za 

głosowało 15 radnych, przeciw -0, wstrzymało-0. Uchwała Nr II/7/14 została podjęta. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały  w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała iż w tym punkcie zostaną  wybrani członkowie 

Komisji Rewizyjnej. Poprosiła o zgłaszanie 5 kandydatów do składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej. Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenie kandydatów przez radną Ewę 

Kwiatkowska, radna zgłosiła następujących kandydatów. 

1. Łuczak Tomasz 

2. Turbiak Monika 

3. Sikorskiego Adama 

4. Kluzika Bohdana 

5. Stempczyński8ego Jerzego 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do radnych, czy wyrażają zgodę na pracę w tej 

Komisji.  Radni wyrazili zgodę. Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zamknięcie 

listy.Za było 15 radnych, przeciw-0, wstrzymał-0. Lista została zamknięta. Następnie 

poprosiła o zgłoszenie spośród przedłożonych kandydatów, kandydata na przewodniczącego 

tej Komisji.  Radny Makowiecki Grzegorz zgłosił radnego Tomasza Łuczaka na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej ponieważ  zawodowo zajmuje się sprawami kontroli i 

to w dużej firmie, nadzorem nad tą firma i jest najbardziej kompetentną osobą w tej sprawie.  

Radny Łuczak Tomasz wyraził zgodę. Radny Tomasz Łuczak przedstawił się. Otóż  pochodzi z 

Uklejnicy, ma 34 lata, żonaty, jedno dziecko. Jest to pierwsza kadencja radnego, pracuje w 

międzynarodowej firmie od kilkunastu lat. Zajmuje się kontrolą jak i  nadzorem i 

odpowiedzialnością za finanse i inne rzeczy jeśli chodzi  o tą korporacje. Pytań nie było co do 

przedmiotu. 

Radna  Ewa Kwiatkowska  przeczytała projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej. 

Uchwała została poddana pod głosowanie przez Przewodniczącą Rady Miejskiej. Za 

głosowało 15 radnych, przeciw -0, wstrzymał-0. Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, 

że uchwała  Nr II/ 8/14  Rady Miejskiej w Chodczu w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 



 

 

 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Finansów. 

 

Przewodnicząca Rady  Miejskie Anna Twardowska - przechodzimy następnie do powołania 

Komisji Budżetu i Finansów która zajmuje się sprawami budżetu i  jego realizacji , poprosiła o 

przedłożenie kandydatów . Wiceprzewodnicząca Rady przedstawiła  następujących 

kandydatów. 

1.  Makowiecki Grzegorz 

2. Michalak Beata 

3. Wieczorek Piotr 

4. Feliniak Wiesław 

5. Stempczyński Jerzy 

6. Łuczak Tomasz 

7. Krupa Błażej 

Przekazała iż na przed sesyjnym spotkaniu rozmawiano z  radnymi . Wyrazili wolę  pracy w  

tej komisji. Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem o wyrażenie zgody na 

kandydowanie. Radni wyrazili  zgodę. Więcej kandydatów radni nie zgłosili. Listę zamknięto 

w głosowaniu jawnym, za było 15 radnych, przeciw-0, wstrzymał-0. Wiceprzewodnicząca 

Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. Za – 15 radnych, przeciw -0, 

wstrzymało-0. Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła iż uchwała             Nr II/9/14 została 

podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej. 

 

Przewodnicząca Rady  Miejskie Anna Twardowska - przechodzimy następnie do powołania 

Komisji  Rolnej i Infrastruktury Technicznej która zajmuje się sprawami rolnictwa, drogami i 

całokształtem infrastruktury , poprosiła o przedłożenie kandydatów . Wiceprzewodnicząca 

Rady przedstawiła  następujących kandydatów. 

1.  Feliniak Wiesław 

2. Winiecki Marcin 

3. Wieczorek Piotr 

4. Kosmalski Robert 

5. Pietrzak Wiesław 

6. Krupa Błażej 



7. Kwiatkowska Ewa 

8. Michalak Beata 

Przekazała iż na przed sesyjnym spotkaniu rozmawiano z  radnymi . Wyrazili wolę  pracy w  

tej komisji. Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem o wyrażenie zgody na 

kandydowanie. Radni wyrazili  zgodę. Więcej kandydatów radni nie zgłosili. Listę zamknięto 

w głosowaniu jawnym, za było 15 radnych, przeciw-0, wstrzymał-0. Wiceprzewodnicząca 

Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnej i Infrastruktury 

Technicznej. Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. Za – 15 

radnych, przeciw -0, wstrzymało-0. Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła iż uchwała             

Nr II/10/14 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji  Oświaty, Zdrowia , Kultury i Sportu. 

 

Przewodnicząca Rady  Miejskie Anna Twardowska - przechodzimy następnie do powołania 

Komisji  Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu , odczytała czym zajmuje się przedmiotowa 

Komisja i  poprosiła o przedłożenie kandydatów . Wiceprzewodnicząca Rady przedstawiła  

następujących kandydatów. 

1.  Stempczyński Jerzy 

2. Turbiak Monika 

3. Kosmalski Robert 

4. Sikorski  Adam 

5. Makowiecki Grzegorz 

Przekazała iż na przed sesyjnym spotkaniu rozmawiano z  radnymi . Wyrazili  chęć pracy w  

tej komisji. Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem o wyrażenie zgody na 

kandydowanie. Radni wyrazili  zgodę. Więcej kandydatów radni nie zgłosili. Listę zamknięto 

w głosowaniu jawnym, za było 15 radnych, przeciw-0, wstrzymał-0. Wiceprzewodnicząca 

Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Zdrowia, 

Kultury i Sportu. Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. Za – 15 

radnych, przeciw -0, wstrzymało-0. Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła iż uchwała   Nr 

II/11/14 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji  Obywatelskiej i Ochrony 

Środowiska. 

 

Przewodnicząca Rady  Miejskie Anna Twardowska - przechodzimy następnie do powołania 

Komisji  Obywatelskiej i Ochrony Środowiska  , odczytała czym zajmuje się przedmiotowa 

Komisja i  poprosiła o przedłożenie kandydatów . Wiceprzewodnicząca Rady przedstawiła  

następujących kandydatów. 



1.  Kwiatkowska Ewa 

2. Pietrzak Wiesław 

3. Kluzik Bohdan 

4. Winiecki Marcin 

5. Michalak Beata 

Przekazała iż na przed sesyjnym spotkaniu rozmawiano z  radnymi . Wyrazili  chęć pracy w  

tej komisji. Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem o wyrażenie zgody na 

kandydowanie. Radni wyrazili  zgodę. Więcej kandydatów radni nie zgłosili. Listę zamknięto 

w głosowaniu jawnym, za było 15 radnych, przeciw-0, wstrzymał-0. Wiceprzewodnicząca 

Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Obywatelskiej i 

Ochrony Środowiska. Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. Za – 

15 radnych, przeciw -0, wstrzymało-0. Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła iż uchwała   

Nr II/12/14 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10.  Informacja o obowiązkach radnych wynikających z art. 24h ustawy o samorządzie  

         gminnym. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała iż każdy z radnych jest zobowiązany zgodnie z art. 

24h do złożenia w ciągu 30 dni oświadczenia majątkowego do Przewodniczącej Rady. W 

związku z powyższym poprosiła o dokonanie powyższej czynności przez radnych w terminie 

wynikającym z ustawy. 

 

Ad.  11. Interpelacje radnych Rady Miejskiej. 

Radni nie zgłaszali interpelacji. 

 

 Ad. 12. Wolne wnioski i zapytania. 

Radni ani też goście zaproszeni i sołtysi nie mieli zapytań jak i wolnych wniosków. 

Radny Jerzy Stempczyński złożył gratulacje dla Burmistrza Chodcza za wybór na stanowisko 

włodarza Gminy i Miasta Chodecz, życzył dobrego rządzenia . 

 

Ad.  13. Zakończenie  obrad  sesji Rady  Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zakończyła obrady II sesji wypowiadając słowa  „zamykam 

obrady sesji Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym”. 

 

 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej 

 

Anna Twardowska 

 


